

## Referat af møde d. 26/03/2012

**Deltagere:** Simon, Karina, Philip, Brian, Anneline, Karen Marie, Morten og Maya.

Næste møde i fællesrådet d. 25/04/12

### Status

#### Marketinggruppen:

- FB: Snart klar! Logo – vedtaget. Og skide lækkert lavet altså!
- Billeder af os alle til facebook + hjemmeside tages! Se doodle.
- Hjemmeside under opbygning. Maya udsender evt. Ting der skal oversættes. eller skrives.
- Sprog på siden? Blanding af engelsk og dansk til start.
- FB launch snart. Lukning Studenterforum mandag 2/4. Kontakter ASB Studenterforum da vi skal udsende information til de studerende og ny side og gøre reklame.
- Udsendelse af doodle billeder? Evt. Jesper Rais. Onsdag efter Studienævnsmøde!

#### Midler:

- CVR oprettet. Konto undervejs.
- SL "aktivitetspulje" relevant

#### Relationer:

- Ansøgning til Svend Hylleberg ang. økonomisk støtte samt lokale.
- Skal indeholde: Hvor langt vi er kommet uden midler. Hvordan ser det ud pt. Simon + Morten). Bliver sendt i plenum. Indsigelsesfrist 1,2 dage.
- Lokaleforhold. Midlertidigt i h evt.. Snak med Eigil. Morten + Maya tager fat I ham.
- Au mail. Maya. [abc@au.dk](mailto:abc@au.dk) arbejdes der på.
- SL – Skal vi være en spiller under JSU? Hvad er costs og benefits? Overvej gerne dette. Kontrakt fra SL på vej så vi kan se denne.

#### Rusugen:

- Holdrepræsentanter. Vi skal ud på hvert rushold i rusugen. To eller tre fra

- hvert rushold. 3 semester? Arbejdsgruppe? Intro kampagne hos rus instructors.
- Kontakt sekretær.
  - Arbejdsgruppe: **Philip (Man in charge)**, Brian, Maya, Anneline, Simon. Oeconrådet kontakt fås af Karen Marie, således vi kan spare med dem.

### **Formøder til fællesrådet:**

- Skal vi afholde dette selv og hvordan med fælles BSS møder? Vi tænker at holde møder selv. Udpeget en koordinator, Brian (**Man in charge**), som skal stå for at indkalde til disse. Ingen pro aktiv fremgangsmåde i forhold til selv at indkalde til "for-formøde med andre BSS".

### **Studienævnsarbejde:**

- Praktik. Hvorfor ikke muligt for ITKO? Statskundskab får "formentlig" 30 ECTS. Der søges om ensretning her! Kommer på som punkt til næste gang. Maya og Anne-Line tager teten her og snakker med ITKO ledelsen og evt. Janne Højriis Olesen, jho@asb.dk fra BSc sekretariatet. Henvis evt. At de hjælper os.
- Charlotte cand. Merc. Janne bsc. Brug dem i forhold til at få dokumenteret eventuelle punkter. De er ikke nødvendigvis skolens forlængede arm og kender regler, studieordninger, jura etc. Vigtigt at huske at tjekke op på dokumentation til hvert punkt.
- Bekendtgørelsen lukker for at tage 00 om på bachelor. Arbejdes der ikke videre med, da dette ligger hos videnskabsministeriet.
- Evalueringer:
  - Problem på ITKO. Underviser som tilfældigvis ikke bliver "udtrukket" og som der er klaget over flere gange tidligere.
  - Det søges at alle skal have lov at evaluere alle forelæsninger.
  - Nævnes på mødet at vi arbejder videre med det. Maya tager den på mødet.
  - Morten skaffer retningslinjer for evaluering.
  - Hvad gør man ved den dårlige evaluering?
- Eksamenskurser. Se hvad der vendes til mødet.
- Rusugen: Diskussion om priser.
- Aftagerpanelet. spørg til hvorfor den er så bred! Simon
- Hvad er definitionen på partnerporteføljen? Simon
- Punkt 7 – Kandidatfag ændringer. Har der været linjeforeninger inde over?

- Muligt at bestå med 00 karakter som cand. Merc (ref. Mail fra Mogens Dilling) – Vi henstiller til at sagen kommer på til et senere møde.

### **Eventuelt:**

- Simon stopper som formand senest til august da han skal i praktik i Kina. Er der nogen der har lyst at tage stillingen enten nu og her eller til august? Vi kan evt. køre parløb med to formænd nu her. Fokus på at sende det rigtige signal udadtil. Overvej om stillingen kunne være relevant for nogen og om vi skal have formandsskift nu og her eller på sigt.
- Vi opretter gruppe på Campusnet/Dropbox til deling af dokumenter.